
НАШИ АВТОРЫ

1. Богданов Сергей Владимирович, кандидат исторических наук, доцент кафедры отечественной истории Тверского государственного университета, автор работ по истории и источниковедению русского Средневековья.

Bogdanov Sergey Vladimirovich, PhD (History), associate professor of the Department of Russian History of Tver State University, the author of articles on history of medieval Russia. E-mail: serg_bogdanov@mail.ru

2. Духанина Александра Владимировна, кандидат филологических наук, литературный редактор журнала «Древняя Русь. Вопросы медиевистики», автор ряда работ по истории русского литературного языка, в том числе по лингвистическим и текстологическим аспектам изучения сочинений Епифания Премудрого.

Duhanina Alexandra Vladimirovna, PhD (Philology), editor of the scientific journal "Drevnyaya Rus'. Voprosy Medievistiki", the author of works on the Russian literary language history including linguistic and textological aspects of Eriphany Premudry's works. E-mail: sakhara@yandex.ru

3. Жолобов Олег Феофанович, доктор филологических наук, профессор кафедры истории русского языка и языкознания Казанского федерального университета, автор нескольких монографий и многих статей по истории древнеславянских языков.

Zholobov Oleg Feofanovich, PhD (Philology, Grand Doctor), full professor of the Department of Russian Language History and Linguistics of Kazan Federal University, the author of several monographs and numerous articles on the history of the Old Slavonic languages. E-mail: oloz@rambler.ru

4. Конча Сергей Викторович, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник Центра украиноведения философского факультета Киевского национального университета им. Т. Шевченко, автор работ по истории домоногольской Руси.

Koncha Sergey Viktorovich, PhD (History), Senior Researcher of the Center of Ukrainian Studies of the Faculty of Philosophy of Kiev National Taras Shevchenko University, the author of works on the history of pre-Mongol Russia. E-mail: Koncha-Sergej@rambler.ru

5. Корогодина Мария Владимировна, кандидат исторических наук, научный сотрудник Научно-исследовательского отдела рукописей Библиотеки Российской академии наук (Санкт-Петербург), автор статей по истории покаянной дисциплины и канонических сборников, русских редакций Кормчих книг и исповедных текстов, а также монографии.

Korogodina Maria Vladimirovna, PhD (History), research worker at the Manuscript Department of the Russian Academy of Sciences Library (St. Petersburg), the author of articles about penitential texts and nomocanons, Russian nomocanons (Kormchie knigi) and penitential texts, including the monograph. E-mail: mkorogodina@rambler.ru

6. Москалева Лада Алексеевна, кандидат филологических наук, старший преподаватель кафедры русского языка Казанского высшего военного командного училища (военный институт), автор ряда работ по исторической фонетике и морфосинтаксису.

Moskaleva Lada Alekseevna, PhD (Philology), senior lecture of the Department of Russian language of Kazan Higher Command School (Military Institute), the author of several works on historical phonetics and morphosyntax. E-mail: ladamoskaleva@mail.ru

7. Рудаков Владимир Николаевич, кандидат филологических наук, заместитель главного редактора журнала «Профиль», преподаватель истории Московской городской педагогической гимназии № 1505, автор работ по истории монголо-татарского нашествия.

Rudakov Vladimir Nikolaevich, PhD (Philology), deputy chief editor of the journal "Profil", lecturer of history of Moscow City Pedagogical Gymnasium № 1505, the author of works on the history of Mongol-Tatar invasion. E-mail: vanika_ru@mtu-net.ru

8. Симонов Рэм Александрович, доктор исторических наук, главный научный сотрудник Научного центра исследований истории книжной культуры РАН, профессор Московского государственного университета печати, автор многих работ по истории книжной культуры, истории науки.

Simonov Rem Alexandrovich, PhD (History, Grand Doctor), the main scientist of the Research Center for the History of Book Culture of the Russian Academy of Sciences, full professor of Moscow State University of Printing Arts, the author of many works on the history of book culture, the history of science. E-mail: kafedra_kb@mail.ru

9. Степанова Юлия Владимировна, кандидат исторических наук, доцент кафедры отечественной истории Тверского государственного университета, автор работ по истории древнерусского костюма по данным археологии, в том числе монографии.

Stepanova Yulia Vladimirovna, PhD (History), associate professor of the Department of Russian History of Tver State University, the author of articles on Russian costume history by archaeological data and the monograph. E-mail: m000142@mail.ru

10. Усачев Андрей Сергеевич, кандидат исторических наук, доцент кафедры истории и теории исторической науки Российского государственного гуманитарного университета, автор работ по истории древнерусской книжности и русской историографии, в том числе монографии.

Usachev Andrey Sergeevich, PhD (History), associate professor of the Department of History and Theory of the Historical Science of Russian State University for the Humanities, the author of a number of works in the Old Russian book learning and Russian historiography. E-mail: Asuwas@mail.ru

11. Флоря Борис Николаевич, доктор исторических наук, член-корреспондент РАН, заведующий отделом истории Средних Веков Института славяноведения РАН, профессор исторического факультета МГУ им. М. В. Ломоносова, автор многих книг и статей по истории русского и славянского Средневековья.

Florya Boris Nikolaevich, PhD (History, Grand Doctor), corresponding member of the Russian Academy of Sciences, head of the Department of the Middle Ages History of the Institute of the Russian Academy of Sciences, full professor of the faculty of History of Lomonosov Moscow State University, the author of many books and articles on Russian and Slavic Middle Ages history. E-mail: sredveka_inslav@land.ru

12. Чернецов Алексей Владимирович, доктор исторических наук, заведующий отделом славяно-русской археологии Института археологии РАН, профессор кафедры музеологии факультета истории искусства Российского государственного гуманитарного университета, специалист в области археологии и истории культуры средневековой Руси.

Chernetsov Alexey Vladimirovich, PhD (History, Grand Doctor), head of the Department of Slavic and Russian Archaeology of the Institute of Archaeology of the Russian Academy of Sciences; full professor of the Museology Department of the History of Art Faculty of Russian State University for Humanities, specialist in the field of archeology and cultural history of medieval Russia. E-mail: avchernets@yandex.ru